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Abstract (en)
[origin: WO8704217A1] Two-stroke internal combustion engine, particularly of the diesel type, which comprises at least one intake valve (10) having
its seat arranged in the wall of a sweeping and combustion prechamber (13), and at least one exhaust valve (7), said engine being characterised in
that the prechamber (13) communicates with the cylinder (1) via a transfer channel (14) of which the walls are at least partially substantially parallel
to the axis (2) of the cylinder and of which the upright section perpendicular to said axis opens with a substantially oblong shape tangentially to the
cylinder (1). An improved efficiency of the engine is achieved.

Abstract (fr)
Un moteur a combustion interne a deux temps, notamment du type Diesel, qui comporte au moins une soupape d'admission (10) ayant son siége
disposé dans la paroi d'une préchambre (13) de combustion et de balayage, et au moins une soupape d'échappement (7), est caractérisé en ce que
la préchambre (13) communique avec le cylindre (1) par un canal de transfert (14) dont les parois sont au moins en partie sensiblement paralléles
a l'axe (2) du cylindre et dont la section droite perpendiculaire a cet axe débouche selon une forme sensiblement oblongue tangentiellement au
cylindre (1). On obtient une meilleure efficacité du moteur.
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